SOUTH AFRICA

KENILWORTH





Race Preview: Vroom Vroom ran a great race on debut behind Gimmeanotherviking on the 8th of November at Hollywoodbets Kenilworth, she stayed on beautifully to finish second and was only beaten just over one length at the line, there is no doubt that she will improve tremendously going into her second run on Wednesday, she will be very hard to beat in this field. Silver Salute finished just over five lengths behind Call Me Secret on debut, it was a big field, and she was still green, she should improve quite a bit going into this race, watch her closely. Lady Orbit ran a fair race on debut, she ran just over six lengths behind Vroom Vroom on the 8th of November, she moved up to a point, and then showed signs of needing the run late, with natural improvement expected, she might sneak into the places at a big price. Vivo Per Lei has been well tried in the maiden ranks, she has run two great races in succession, on her best form, she can definitely finish amongst the places.

R.A	CE 2	7:15 PM	(R\$125,00	0)		Kenilw	orth	1200m
1	643360	Swift Serenity	60 [1]	B Plaatjies	11.2%	M Rix	14.3%
2	03	Black Erika	60 [2]	V'D Merwe	13.8%	A N Marcus	8.7%
3	85	Winter In Auckland	60 [3]	L Mxothwa	11.2%	J Crawford	13.8%
4	097	Half Full	60 [4]	C Bantam	5.5%	A D Steyn	5.0%
5	74	Fantine	60 [5]	C Zackey	17.7%	D Kannemeyer	18.1%
6	890999	Walk Right In	60 [6]	C Orffer	7.7%	G W Ennion	7.8%
7	0	Bluffton	60 [7]	A Fortune	14.2%	W A Nel	14.6%
8	8	Spurious	60 [8]	K Steyn	1.4%	J S Snaith	14.0%
9	00	Ginger Rood	60 [9]	N Yuen (1.5)	5.9%	D A McLachlar	7.2%
1	2	3 4 5	6 7		8 9			

•	_		•	-	, and	-1 -	7					
		SELECTIONS	-1		KENILWORTH			1200M DIST	ANCE		BEST TIME 12	200M
	2	Black Erika	Ω Σ	1	Swift Serenity	17%	2	Black Erika	33%	2	Black Erika	1:14.04
7	5	Fantine	0	2	Black Erika	17%	L			5	Fantine	1:14.29
7	3	Winter In Auckland	F				L			4	Half Full	1:14.39
7	1	Swift Serenity	Ä				L			3	Winter In Auckland	
		IRACE	S				┖			0	Spurious	1:15.05

Race Preview: Black Erika improved nicely last time, she ran a great race for third behind Innerbloom on the 8th of November, if she can build on that performance, she will take lots of beating in this field. Fantine stayed on well for fourth in the same race as Black Erika on the 8th of November, she was beaten just over three lengths by the winner, she can only improve with more racing, watch her closely. Winter In Auckland ran a fair race behind Innerbloom in her last start, it was her first run back after a break, with further improvement expected on Wednesday, she might trouble them all in the finish. Swift Serenity is much better than her last run on the 25th of October at Hollywoodbets Durbanville, the drop in trip is key for this filly, include her into all bets.

R	ACE 3	7:45 PM	(R\$125,0	000)		Kenilw	orth	1600m
1	80	Spirit Of Nical	59	[1]	L Mxothwa	11.2%	J Crawford	13.8%
2	35485	Beautiful One	59	2	G Lerena	23.4%	C Bass	12.3%
3	032268	Kisses	60	[3]	A Fortune	14.2%	S W Humby	7.8%
4		Surely Not	59	4]	G Wright	3.2%	C Bass	12.3%
5	435303	Loui's Star	60	5]	M Yeni	11.0%	G W Ennion	7.8%
6	342726	Cassandra	59	[6]	R Fourie	25.9%	G S Kotzen	8.5%
7	09	Ain't Misbehavin'	59	[7]	V'D Merwe	13.8%	J S Snaith	14.0%
8		Pacific Waters	59	[8]	K De Melo	12.5%	J S Snaith	14.0%
9	97	Gold Gold Baby	59	9]	G Van Niekerk	13.5%	G S Kotzen	8.5%
1	2	3 4 6 5	6 🚊 7	Û	° Ű			



SELECTIONS	5	KENILWORTH			1600M DISTA	ANCE		BEST TIME 16	600M
5 Loui's Star	₹ 3	Kisses	33%	6	Cassandra	44%	6	Cassandra	1:38.35
8 Pacific Waters	O 5	Loui's Star	13%	5	Loui's Star	33%	5	Loui's Star	1:41.13
6 Cassandra	<u>⊢</u> 2	Beautiful One	11%	L			7	Ain't Misbehavin'	1:41.70
2 Beautiful One	4		_	⊩			H		
IRACE				_			_		

Race Preview: Loui's Star ran a super race for third behind Rose Woott at Hollywoodbets Kenilworth on the 19th of November, the blinkers stay on, and she gets a decent draw on Wednesday, this looks like the right field for her to exit the maiden ranks. Pacific Waters stayed on well for fifth last time behind Boozy Susie on the 2nd of November, she was drawn wide on that occasion, and she still managed to run a good race, unfortunately she has a tricky draw again here, with some luck in running, she could trouble them in the finish late. Cassandra was a touch disappointing behind World First on the 19th of November, top jockey Richard Fourie has been booked to ride this filly on Wednesday, on her best form, she definitely has a winning chance. Beautiful One is much better than her form suggests, she ran fifth in her last start behind Saachi One on the 18th of October, the step up in trip should help her improve, watch her closely with jockey Gavin Lerena in the saddle.

RACE 4 8:2	20 PM	(R\$125,000)		Kenilwor	th 1	600m
7 99 Reflect	Song Style State mpton g Pigeon as And Cream	59 [1] 59 [2] 59 [3] 59 [4] 60 [5] 59 [6] 59 [7] 59 [8] 60 [9]	A Fortune R Fourie O Noach K De Melo K Steyn C Zackey C Murray S Veale C Orffer	25.9% G 3.5% C 1 12.5% G 1.4% J 5 17.7% J 5 14.9% L \ 13.6% C 1	Maingard S Kotzen Bass W Ennion S Snaith S Snaith / Woodruff Bass e Steyn	9.3% 8.5% 12.3% 7.8% 14.0% 15.1% 12.3% 4.3%
SELECTIONS 8 Peaches And 6 Homing Pigeo 1 Her World 2 Lilting Song		KENILWORTH 6 Homing Pigeon 9 Rare Earth	22% 13%	I DISTANCE	BEST TIME 6 Homing Pigeor 1 Her World 2 Lilting Song	

Race Preview: Peaches And Cream absolutely flew home late for fourth last time behind Kattekkwaadkwadraad on the 10th of November, she will love the step up in trip to 1600m, watch her late, she will be storming home. Homing Pigeon has run two excellent races in succession, she has improved nicely with every start, the drop in trip to 1600m on Wednesday should be no problem at all, she will run a big race, include her into all bets. Her World ran a fair race behind Rose Woott on the 19th of November at Hollywoodbets Kenilworth, she ran fifth and was only beaten just under three lengths at the line, from a neat draw, she can definitely finish amongst the places. Lilting Song is much better than her last run on the 19th of November, if she can bounce back to her best form, she will be right there in the finish.

RACE 5	9:00 PM	(R\$100,000)		Kenilworth	2000m
2 7067 3 774590 4 6089 5 8843 6 97452 7 0088 8 900636 9 09 10 894 11 992	Heavenly Prince Eric Liddell Fast And Free Eriks Love Chasing Gold Satellite World	58 [1] 55.5 [2] 52.5 [3] 52.5 [4] 57.5 [5] 60.5 [6] 53 [7] 52 [8] 58.5 [9] 61.5 [10] 58 [11]	C Murray M Yeni C Bantam S Bungane (4) V'D Merwe A Fortune K Steyn N Yuen (1.5) S Veale K De Melo R Fourie	13.8% J S Snaith 14.2% G S Kotzen 1.4% G S Kotzen 5.9% G S Kotzen 13.6% J S Snaith 12.5% W A Nel 25.9% G S Kotzen	5.3% 12.3% 14.0% 8.5% 8.5% 14.0% 14.6%
2		6 6 7	8 9	10 11	
5 Eric I 6 Fast A 11 Seafa 10 Phant	And Free rer	5 Eric Liddell	22% 11% 8%	M DISTANCE BEST	TIME 2000M
Race Preview	w: Eric Liddell ran	a lovely race for t	hird behind We	haveasituation on the 1	9th of

Race Preview: Eric Liddell ran a lovely race for third behind Wehaveasituation on the 19th of November, he has improved tremendously since being gelded on the 26th of August, the blinkers stay on, and he steps up in trip to 2000m on Wednesday, he will be hard to beat in this field. Fast And Free ran a terrific race for second behind World First on the 19th of November, the blinkers did the trick with this gelding last time, he will be right there in the finish with Jockey Andrew Fortune. Seafarer improved in a big way at Fairview Racecourse on the 31st of October, he stayed on well for second behind Clouds Clearing, if he brings that performance to the track on Wednesday, he could trouble them all. Phantom Man ran a better race on the 19th of November, unfortunately the wide draw here will make it tough for him, if he gets the right run, he could sneak into the Quartet.

Disclaimer: While every precaution is taken to ensure accuracy, the publisher accepts no liability for any error which may arise.

SOUTH AFRICA

KENILWORTH





Race Preview: Pushing Limits ran a good race for third in her last start behind Dawn's Early Light on the 29th of October, she is in great form at the moment, she will be just off the speed early, and she will be thundering home late, she has a big winning chance in this field. Country Time won a good race at Hollywoodbets Durbanville on the 15th of October, she was given three points for that win, champion apprentice Brevan Plaatjies gets a good tune out of this mare, on her best form, she will be competitive. Morfeliha won really well at Hollywoodbets Kenilworth on the 2nd of November, the form of that race has worked out nicely, she is clearly still improving, watch her closely. Champagne Mac will need to improve quite a bit to win, but he has dropped even further in the ratings, and top jockey Keagan De Melo gets the ride, watch for sharp improvement.

RACE 7	10:10 PM	(R\$175,000)		Kenilwor	th 1	000m
 11402 121 472113 1520 364121 23151 	Black Cheetah Winter Snap Elusive Winter October Storm Demanding Dave	60 [1] 57 [2] 61.5 [3] 60 [4] 54 [5] 55.5 [6] 55.5 [7] 52.5 [8]	G Lerena C Zackey V'D Merwe S Bungane (4) R Fourie A Fortune C Murray N Yuen (1.5)	17.7% J S 13.8% C E 6.0% M F 25.9% V F 14.2% JM 14.9% A E	B Muscutt Snaith Bass Rix H Marshall T Stewart E Sands B Kotzen	16.6% 14.0% 12.3% 14.3% 10.5% 6.0% 10.8% 8.5%
3 Winte 6 Dema 4 Elusiv	nding Dave /e Winter Cheetah	KENILWORTH 3 Winter Snap 2 Black Cheetah 1 Military Command 5 October Storm 7 Magical Place	89% 3 Winter 67% 6 Deman 7 Magica 2 Black C	ding Dave 83% I Place 60% Cheetah 56% Command 50%	BEST TIME 4 Elusive Winter 6 Demanding Da 7 Magical Place 8 Worldly 2 Black Cheetah	0:56.81 ave 0:57.11 0:58.02 0:58.07

Race Preview: Winter Snap quickened up like a smart horse to win a good race on the 15th of November, he was given five points for that impressive victory, even though he carries top weight for this Middle Stakes on Wednesday, he is packed with ability, and he will go very close to winning again. Demanding Dave was given a top ride by jockey Andrew Fortune last time, he won a great race beating Churchillian on the 15th of November, he was given three points for that win, the yard thinks highly of this gelding, he should run a big race again. Elusive Winter could be the value play in this tricky race, he is lightning fast, he stayed on well for third behind Winter Snap on the 15th of November, the 4kgs apprentice claim could play a huge role for this geldings chances on Wednesday, watch him closely, he will run a cracker at a decent price. Black Cheetah caught the eye late for second on the 15th of November, that was his first run back after a long break, he can only improve.



RACE 8	10:44 PM	(R\$185,000)		Kenilwort	h	1500m
2 172131 3 311325 4 920249 5 5 6 431452 7 117419	Legal Counsel Gallic Dream	53.5 [1] 60 [2] 54.5 [3] 55.5 [4] 58.5 [5] 55.5 [6] 57.5 [7]	N Yuen (1.5) C Murray M Yeni V'D Merwe R Fourie K De Melo G Lerena S Veale	14.9% JS \$ 11.0% A E 13.8% JS \$ 25.9% V H 12.5% J Cr 23.4% P B	Snaith Snaith Sands Snaith Marshall awford Muscutt Snaith	14.0% 14.0% 10.8% 14.0% 10.5% 13.8% 16.6% 14.0%
1 2	3 A 4 A 5		8			
SELEC	CTIONS	KENILWORTH	1500	M DISTANCE	BEST T	IME 1500M
2 Legal	Counsel E	2 Legal Counsel	75%		, and the second	
3 Gallic	Dream 🖁	3 Gallic Dream				
6 Captai	in West 🕝					
5 His Ma	ajesty (ire)	6 Captain West	21%			
3 Gallic 6 Capta	in West ajesty (ire)	3 Gallic Dream 8 Scottish Kiss 1 Ardabil	56% 44% 44%			

Race Preview: Legal Counsel won impressively at Hollywoodbets Kenilworth on the 8th of November, he was given four points for that good win in the Grade 3 Cape Mile, he definitely has a big winning chance again from a neat draw. Gallic Dream stayed on nicely for fifth behind Outlaw King on the 18th of October at Hollywoodbets Durbanville, that was his first run back after a long break, he is very consistent, on his best form, he will be right there in the finish. Captain West ran a terrific race for second behind Native Ruler on the 2nd of November, he is a quality gelding with a super action, he will be competitive in this field on Wednesday. His Majesty powered home late to finish just over three lengths behind It Is My Time on the 19th of November, he looked magnificent on the way to the gates last time, the step up in trip to 1500m will help his chances.

RACE 9	11:20 PM	(R\$140,000)		Kenilworth	1600m
1 30523 2 659244	Charlie Bucket Fear Of Fire	60 [1] 59 [2]	V'D Merwe	13.8% P P Kruyer 13.6% V H Marshall	20.0% 10.5%
	Chance Encounter		S Veale	3.2% W A Nel	14.6%
		59 [3]	G Wright		14.6%
		59 [4]	G Lerena		
	Fort Liam	59 [5]	M Yeni	11.0% G W Ennion	7.8%
6 56		59 [6]	G Van Niekerk		
7 784		59 [7]	R Fourie	25.9% P/e Steyn	4.3%
8 00			N Yuen (1.5)	5.9% J S Snaith	14.0%
9 09		59 [9]	L Mxothwa	11.2% J Crawford	13.8%
10 64	,	59 [10]	K De Melo	12.5% L V Woodruff	15.1%
11 665322		59 [11]	C Murray	14.9% J S Snaith	14.0%
	Frequent Traveller	59 [12]	C Orffer	7.7% G W Ennion	7.8%
13 0822	Perfect Impact	60 [13]	C Zackey	17.7% J Crawford	13.8%
14 55		59 [14]	A Fortune	14.2% J S Snaith	14.0%
15 007	Nomore Bullets	59 []	Reserve 1	% A E Sands	10.8%
1 2		7 0 8	9 tt 10		15
	CTIONS nce Encounter ≥ 2	KENILWORTH			ME 1600M
		3 Chance Encounte		33% 2 Fear Of Fire	
1 Charl	ie Bucket	13 Perfect Impact	33% 2 Fear C		1:38.43
11 Lomu	F. (6)	1 Charlie Bucket	27% 3 Chanc	e Encounter 22% 3 Chance Enc	
5 Fort I	iam of		—	6 Quiet Place	
3 10111	iRACE			5 Fort Liam	1:39.08

Race Preview: Chance Encounter must have a big winning chance in this field, he got going late for fourth behind Signor Dante on the 19th of November, the blinkers have been fitted, from a neat draw, he will run a big race. Charlie Bucket stayed on nicely for third behind Man Of Consequence on the 19th of November, that was his first run back after a long break, he should be much fitter on Wednesday, from a good draw, he will be competitive. Lomu never runs a bad race, he stayed on strongly for second behind Diogenes on the 18th of October, unfortunately the wide draw here will make it hard for him, if he gets some luck in running, he should finish amongst the places. Fort Liam could be the value horse for the Quartet, he ran a beautiful race behind Signor Dante on the 19th of November, he finished just over one length behind the winner on that occasion, the blinkers have been fitted, he will be doing some good work late.

Disclaimer: While every precaution is taken to ensure accuracy, the publisher accepts no liability for any error which may arise.

10-12-2025 星期三

南非







赛事预览: 风驰电掣 11月8日于一场此地同程的首战中,有精彩的表现,以一个马位落败于"另个维京",争得亚军,它在职业生涯第二仗已蓄势待发,是此场不可忽视的主要竞争者。 银色敬礼 在高手云集的首战中,因经验尚浅,而表现稍显生涩,最终以5个马位不敌"密语私信",上阵此程有望发挥全部实力,力足打开胜利之门。 轨迹佳人 11月8日的首战中,表现可取,当时于后程加速冲刺,以6个马位不敌"风驰电掣",跑入第8。随着预期的自然进步,今能在以较好的赔率下,争得一席之位。 威武魄力 近期力求突出,尝试取得初捷,但迄今有两仗中的表现不俗,目前处于最佳状态,势必能奋战到底。

第	2 场	7:15 PI	/l (125,000兰4	寺)		凯月	已沃斯	12	200公尺
1	643360	迅捷安宁	Swift Serenity	60	[1]	帕缇杰	11.2%	瑞克斯	14.3%
2			Black Erika	60	[2]	安保罗	13.8%	马克斯	8.7%
3	85	冬季奥克	Winter In Auckland	60	[3]	麦都华	11.2%	J克沃	13.8%
4	097	半杯盈	Half Full	60	[4]	班塔姆	5.5%	AD史蒂	5.0%
5		75.00	Fantine	60	[5]	杰奇	17.7%	金米亚	18.1%
6			Walk Right In	60	[6]	奥菲	7.7%	安尼恩	7.8%
7		布尔夫顿		60	[7]	霍春	14.2%	奈尔	14.6%
8	8	虚幻影踪	Spurious	60	[8]	史蒂		史奈斯	14.0%
9	00	姜红骏	Ginger Rood	60	[9]	恩源(1.5)	5.9%	麦拉兰	7.2%
1	2	3 🛕 4	5 6 6 7	8	9	À			

佳选		凯尼沃斯		擅长120	0公尺		1200公尺	佳绩
2 黑艾瑞卡	₩	1 迅捷安宁	17%	2 黑艾瑞卡	33%	2	黑艾瑞卡	1:14.04
5 芳婷妮	累	2 黑艾瑞卡	17%			5	芳婷妮	1:14.29
3 冬季奥克	躯					4	半杯盈	1:14.39
1 迅捷安宁	删					3	冬季奥克	1:14.49
马运	W.					8	虚幻影踪	1:15.05

赛事预览:黑艾瑞卡第二仗于11月8日的表现突飞猛进,当时它在13驹的赛阵中,展现出快步速紧追"内蕴花开",争得一席季军,若今能重现出那灾的水平,可力争首胜。 芳婷妮 小憩归来于上仗复出,与前驹在相同的比赛中,有良好的发挥,与获胜马只相差3个马位,跑入第4,积累了两仗的经验,现已蓄势待发,今有力争冠。 冬季奥克 休后复出在上一场比赛中的表现可取,表现可取,最终不敌"内蕴花开",随着经验累积带来自然进步,此次能与群驹一斗,争胜不难。 迅捷安宁 的实力远高于10月25日于敦文维斯的那一仗,此番缩程作战,有望重返胜轨。

第	3场	7:45 PM (125,0	00兰特)		凯尼沃斯	1	600公尺
1	80	尼卡灵魂 Spirit Of Nic	al 59	[1] 麦都	华 11.2%	J克沃	13.8%
2	35485	漂亮一号 Beautiful Or	e 59	[2] 雷景	动 23.4%	西巴斯	12.3%
3	032268	亲一亲 Kisses	60	[3] 霍春	14.2%	汉拜	7.8%
4	609	必非真 Surely Not	59	[4] 赖特	3.2%	西巴斯	12.3%
5	435303	路易之星 Loui's Star	60	[5] M也尼	11.0%	安尼恩	7.8%
6	342726	卡桑德拉 Cassandra	59	[6] 霍励	贤 25.9%	科森	8.5%
7	09	顽皮无忧 Ain't Misber	avin' 59	[7]安保	罗 13.8%	史奈斯	14.0%
8	6645	太平水域 Pacific Wate	ers 59	[8] 董明[朗 12.5%	史奈斯	14.0%
9	97	金宝宝贝 Gold Gold E	aby 59	[9] 利敬[国 13.5%	科森	8.5%
1	2	3 4 5 6	7 8	A° A			



佳选	凯尼沃斯	擅长1600公尺	1600公尺佳绩
5 路易之星	🮇 3 亲一亲 33%	6 卡桑德拉 44%	6 卡桑德拉 1:38.35
8 太平水域	🔣 5 路易之星 13%	5 路易之星 33%	5 路易之星 1:41.13
6 卡桑德拉	2 漂亮一号 11%		7 顽皮无忧 1:41.70
2 漂亮一号			
马运			

赛事预览: 路易之星 11月19日于凯尼沃斯的一战中,奋力追击"玫瑰沃特"的表现出色,争得季军,今持续佩戴眼罩出战,可力争首胜。太平水域上一场比赛于11月2日中,尽管当时的排位不利,但仍有稳健的表现,最终落败于"醉美苏茜",跑入第5,此次若能克服排位劣势,有望以冷门之姿跑入前列。 卡桑德拉 11月19日的比赛中,表现中规中矩,落败于"世界首领",此番由霍励贤执缰,在最佳状态下,可扭转局势,反弹取胜。 漂亮一号的实力远高于10月18日的那场比赛,当时紧追"萨奇一号",表现尚可,跑获第5,此役升级作战,与雷景勋携手出击,胜利在望。

第	4 场	8:20 PM (125,000兰特)		凯尼沃斯	1600公尺
1	080755	她的世界 Her World 5	9 [1]	霍春 14.2%	曼嘉德 9.3%
2	76247	轻歌曼舞 Lilting Song 5	9 [2]	霍励贤 25.9%	科森 8.5%
3		皇家风格 Royal Style 5	9 [3]		西巴斯 12.3%
4			9 [4]	董明朗 12.5%	安尼恩 7.8%
5			0 [5]	史蒂 1.4%	史奈斯 14.0%
6	66832	归巢鸽子 Homing Pigeon 5	9 [6]	杰奇 17.7%	史奈斯 14.0%
7	99	映光 Reflect 5	9 [7]	麦伟利 14.9%	伍德夫 15.1%
8	054	蜜桃奶油 Peaches And Cream 5	9 [8]	韦奕尧 13.6%	西巴斯 12.3%
9	752276	稀土 Rare Earth 6	0 [9]	奥菲 7.7%	皮斯泰 4.3%
1	<u> </u>	3 🛕 4 🛕 5 🛕 6 🛕 7 🤦	8 👲 9	<u> </u>	
•	·• 👸				

佳选	凯尼沃斯	擅长1600公尺	1600公尺佳绩
8 蜜桃奶油	🥻 6 归巢鸽子 22%		6 归巢鸽子 1:40.74
6 归巢鸽子	🔣 9 稀土 13%		1 她的世界 1:41.29
1 她的世界	幺		2 轻歌曼舞 1:41.39
2 轻歌曼舞			
马运			

赛事预览: 蜜桃奶油 11月10日的一场赛事中,紧跟"凯特夸德",于末段一掠而上,最终跑获第4,今升级至1600米赛程,有望发挥全部实力,力足打开胜利之门。 归巢鸽子 迄今的两仗中发挥不俗,随着状态已渐入佳境,此番缩程至1600米赛程,形势大好,具备强烈的争胜本钱。 她的世界 11月19日于凯尼沃斯一仗中,以3个马位不敌"玫瑰沃特",跑入第5,今从理想的排位起步,可争得一席之位。 轻歌曼舞 的实力远高于11月19日那场比赛,若今仗能保持良好状态,有机会反弹取胜。

第	5 场	9:00 PI	/ / (100,000兰	詩)		凯几	2沃斯	20	00公尺
1	068	探询者	Inquisitor	58	[1]	麦伟利	14.9%	桑德斯	10.8%
2	7067	利夫艾里	Leif Erikson	55.5	[2]	M也尼	11.0%	马绍尔	10.5%
3	774590	冰旅奇缘	Gathering Winter	52.5	[3]	班塔姆	5.5%	博塔	5.3%
4	6089	天宸王子	Heavenly Prince	52.5	[4]	班佳尼(4)	6.0%	西巴斯	12.3%
5	8843	埃里克	Eric Liddell	57.5	[5]	安保罗	13.8%	史奈斯	14.0%
6	97452	迅捷无阻	Fast And Free	60.5	[6]	霍春	14.2%	科森	8.5%
7	8800	埃里斯爱	Eriks Love	53	[7]	史蒂	1.4%	科森	8.5%
8	900636	追逐黄金	Chasing Gold	52	[8]	恩源(1.5)	5.9%	科森	8.5%
9	09	卫星世界	Satellite World	58.5	[9]	韦奕尧	13.6%	史奈斯	14.0%
10	894	幻影侠	Phantom Man	61.5	[10]	董明朗	12.5%	奈尔	14.6%
11	992	海行者	Seafarer	58	[11]	霍励贤	25.9%	科森	8.5%
1	2	3 4	5 6 7	8	<u></u>	10	11		

佳选			凯尼沃斯		擅长2000公尺	2000公尺佳绩			
5 埃里克	#	6	迅捷无阻	22%					
6 迅捷无阻	兩	5	,,_,	11%					
11 海行者	S	8	追逐黄金	8%					
10 幻影侠	量	-		_					
	马运	_							

赛事预览: 埃里克 自8月26日阉割后,表现大有提升,于11月19日—场赛事中,火力全开应战"谍对谍",最终争得季军,此次继续佩戴服罩上阵,且增程至2000米赛程,可再次扮演争胜主角。 迅捷无阻 11月19日的赛事中,佩戴眼罩作战的表现不俗,虽仅以微差而不敌"世界首领",但斗志可嘉,此番由霍春执缰,夺魁在即。 海行者 10月31日于费威的赛事中,表现有大幅度提升,当时的状态稳健,紧追"云朵",争下一席亚军,若今能重现出那次的水平,有力争冠。 幻影侠 11月19日的赛事中,有很不错的表现,若此役能克服排位劣势,并能获得顺利的跑位,可跻身前四。

内容均经谨慎处理,倘有错误,乃非资料提供者意愿,若究后果,恕不受理。

10-12-2025 星期三

南非





角	育 6 场 9:33 F	PM (90,000兰特	卦)	凯尼	泛斯	10	00公尺
1	348171 乡村时分	化 Country Time	56 [1]	帕缇杰	11.2%	利维斯	6.8%
2	669567 香槟马 3	无 Champagne Mac	57 [2]	董明朗	12.5%	博塔	5.3%
3	053578 简单生 剂	舌 Easy Living	53 [3]	诺奇	3.5%	利维斯	6.8%
4	064731 莫尔菲	立 Morfeliha	61.5 [4]	安保罗	13.8%	史奈斯	14.0%
5	772860 听我说	Hear My Voice	54.5 [5]	阿士派	3.2%	利维斯	6.8%
6	422456 钱多	Easy Money	59.5 [6]	杰奇	17.7%	博塔	5.3%
7	055013 挑战极降	艮 Pushing Limits	61 [7]	霍春	14.2%	奈尔	14.6%
8	077665 克劳德 酮	蒙 Claude Monet	57.5 [8]	班佳尼⑷	6.0%	瑞克斯	14.3%
9	090255 夏克顿	Mrs Shackleton	50.5 [9]	索罗蒙	1.9%	施图沃	6.0%
1	<u>a</u> 2 <u>a</u> 3 <u>a</u> 4	· 🏨 5 🍇 6 👠 7	<u> </u>	9 🛕			
			M X.				

佳选	凯尼沃斯	擅长1000公尺	1000公尺佳绩		
7 挑战极限	🥻 4 莫尔菲拉 33%	4 莫尔菲拉 50%	6 钱多 0:57.90		
1 乡村时光	🚼 5 听我说 24%	1 乡村时光 30%	1 乡村时光 0:58.31		
4 莫尔菲拉	🧧 1 乡村时光 24%	7 挑战极限 25%	3 简单生活 0:58.31		
2 香槟马克	🦷 7 挑战极限 20%	6 钱多 21%	2 香槟马克 0:58.91		
2 甘供与兄 马运	6 钱多 17%	5 听我说 17%	5 听我说 0:59.18		
与连					

赛事预览: 挑战极限 在10月29日的比赛中,有精彩的表现,当时的走势强劲,紧追"黄昏之光",争得季军,目前处于极佳状态,若赛程节奏合蹄,可采用留前斗后的跑法,夺魁胜算大。 乡村时光 10月15日于敦文维斯一仗中大放异彩,赛后导致评分上调3分,但今与帕缇杰携手出击,有力争冠。 莫尔菲拉 11月2日于凯尼沃斯一役中胜得漂亮,随着经验累积带来自然进步,此次有机会再下一城。 香槟马克 仍在力求突破取得胜利,现评分有下滑的趋势,且由董明朗执缰,形势大好,具备强烈的争胜本钱。

第	7场	10:10 F	PM (175,000兰	持)	凯尼	沃斯	1	000公尺
1	144690	米力塔力	Military Command	60 [1]	雷景勋	23.4%	瑪卡	16.6%
2	11402	黑老大	Black Cheetah	57 [2]	杰奇	17.7%	史奈斯	14.0%
3	121	转折点	Winter Snap	61.5 [3]	安保罗	13.8%	西巴斯	12.3%
4	472113	白色冬天	Elusive Winter	60 [4]	班佳尼⑷	6.0%	瑞克斯	14.3%
5	1520	十月风暴	October Storm	54 [5]	霍励贤	25.9%	马绍尔	10.5%
6	364121	戴夫号令	Demanding Dave	55.5 [6]	霍春	14.2%	施图沃	6.0%
7	23151	魔幻之地	Magical Place	55.5 [7]	麦伟利	14.9%	桑德斯	10.8%
8	591530	世界观	Worldly	52.5 [8]	恩源(1.5)	5.9%	科森	8.5%
1	2	3 4	5 6 6 7	8				

佳选		凯尼沃斯		擅长1000公尺 1			1000公尺	佳绩	
3 转折点	3	转折点	89%	3	转折点	100%	4	白色冬天	0:56.81
6 戴夫号令	3	黑老大	67%	6	戴夫号令	83%	6	戴夫号令	0:57.11
4 白色冬天	握 1	米力塔力	50%	7	魔幻之地	60%	7	魔幻之地	0:58.02
2 黑老大	5	十月风暴	50%	2	黑老大	56%	8	世界观	0:58.07
□	7	魔幻之地	50%	1	米力塔力	50%	2	黑老大	0:58.62

赛事预览:转折点 11月15日的赛事中,在快步速的带动下冲劲不俗,成功取得冠军,因赛后导致评分上调5分,尽管今需负顶磅,但凭借素质不凡,有望再下一城。戴夫号令上仗与霍春搭档出战,拼意浓厚,成功击败"丘吉尔",胜得精彩,因那次的获胜导致现评分上调3分,如今马房对它寄予厚望,此役可乘锐出击,再胜一仗。 白色冬天 11月15日的一仗中,展现出前速迅猛的步速,紧追"转折点",跑获一席季军,今占见习骑师减4公斤之宜,在以较好的赔率下可发挥出色,值得多加留意。黑老大 在11月15日的复出赛中,表现引人瞩目,最终争得亚军,若此番能延续挂态,有机会转位为赢。

第	8场	10:44 F	PM (185,000兰特	寺)	凯瓦	尼沃斯 1!	500公尺
1	121250	阿达比尔	Ardabil	53.5 [1]	恩源(1.5)	5.9% 史奈斯	14.0%
2	172131	法律顾问	Legal Counsel	60 [2]	麦伟利	14.9% 史奈斯	14.0%
3	311325	加利梦想	Gallic Dream	54.5 [3]	M也尼	11.0% 桑德斯	10.8%
4	920249	出色	Get Impressed	55.5 [4]	安保罗	13.8% 史奈斯	14.0%
5	5	至尊陛下	His Majesty (ire)	58.5 [5]	霍励贤	25.9% 马绍尔	10.5%
6	431452	维斯队长	Captain West	55.5 [6]	董明朗	12.5% J克沃	13.8%
7	117419	尊敬你	I Salute You	57.5 [7]	雷景勋	23.4% 玛斯卡	16.6%
8	721110	热情一吻	Scottish Kiss	55 [8]	韦奕尧	13.6% 史奈斯	14.0%
1	2	3 4	5 6 6 7	* 8 A			

佳选	凯尼沃斯	擅长1500公尺	1500公尺佳绩
2 法律顾问	🥻 2 法律顾问 75%		
3 加利梦想	🚼 3 加利梦想 56%		
6 维斯队长	8 热情一吻 44%		
5 至尊陛下	1 阿达比尔 44% 6 维斯队长 21%		
马运	0 维别队长 21%		

赛事预览: 法律顾问 11月8日于凯尼沃斯的一场三级赛中脱颖而出,因赛后而导致现评分上调4分,但今从良排的排位起步,夺冠赢面大。 加利梦想 10月18日在敦文维斯的复出赛中,表现不俗,当时仅以微差而不敌"法律之王",凭借稳健的状态,是本场合不可忽视的主要争胜分子。 维斯队长 11月2日于一场赛事中,奋力追击"本地法则",获得亚军,于此场合具备一定的竞争力,夺魁在即。 至尊陛下 11月19日于本地首战中,走势强劲,以3个马位落后于"独尊",此役增程至1500米赛程,有助于它发挥更强的潜力,值得多加留意。

第	9 场	11:20 F	'M (140,000兰特	F)		凯月	尼沃斯	10	600公尺
1	30523	查理司	Charlie Bucket	60	[1]	安保罗	13.8%	克鲁雅	20.0%
2	659244	火焰恐惧	Fear Of Fire	59	[2]	韦奕尧	13.6%	马绍尔	10.5%
3	32334	意外相遇	Chance Encounter	59	[3]	赖特	3.2%	奈尔	14.6%
4	427	超级维京	Super Viking	59	[4]	雷景勋	23.4%	西巴斯	12.3%
5	645	利安强马	Fort Liam	59	[5]	M也尼	11.0%	安尼恩	7.8%
6			Quiet Place	59	[6]	利敬国	13.5%	麦拉兰	7.2%
7	784	凯撒赎金	Caesar's Ransom	59	[7]	霍励贤	25.9%	皮斯泰	4.3%
8	00	备路启程	Ready For The Road	59	[8]	恩源(1.5)	5.9%	史奈斯	14.0%
9	09	直红驰骋	Straight Red	59	[9]	麦都华	11.2%	J克沃	13.8%
10	64	佣兵勇士	Mercenary	59	[10]	董明朗	12.5%	伍德夫	15.1%
11	665322	罗木	Lomu	59	[11]	麦伟利	14.9%	史奈斯	14.0%
12	9879	常行者	Frequent Traveller	59	[12]	奥菲	7.7%	安尼恩	7.8%
13	0822	完美记忆	Perfect Impact	60	[13]	杰奇	17.7%	J克沃	13.8%
14	55	卡美之旅	Trip To Camelot	59	[14]	霍春	14.2%	史奈斯	14.0%
15	007	无弹先锋	Nomore Bullets	59	[]	候补1	%	桑德斯	10.8%
1 4	2 🌉	3 4	5 0 6 0 7	8 🎍	9 🍇	10 👲 11	<u>a</u> 12 <u>a</u>	13 🛕 1	4 👊 15 🛕
A	n 📤	NO A	l 🧥 👭 🥢		∦ti	A 🚺 🛔	l 🧟	1 /1	
	-1 -1	-		-	,			, u = 1	

佳选		凯尼沃斯	擅长1600公尺		1600公尺佳绩		
3 意外相遇	1	3 意外相遇	33%	11 罗木	33%	2 火焰恐惧	1:38.23
1 查理司	尽	13 完美记忆	33%	2 火焰恐惧	22%	11 罗木	1:38.43
11 罗木	掘	1 查理司	27%	3 意外相遇	22%	3 意外相遇	1:38.49
5 利安强马	删					6 静谧之境	1:38.80
马拉马马运	I.					5 利安强马	1:39.08

赛事预览: 意外相遇 在11月19日的一役中,于后程加速冲刺,紧追"但丁先生",跑入第4,今持续佩戴眼罩出战,且从良好的排位起步,不失为本场合争霸分子之一。 查理司 休后复出于11月19日的赛事中,当时紧追"重要人物",以稳健的步速而争下季军,随着经验累积带来自然进步,此番由理想的排位出闸,胜利在望。 罗木 10月18日的一场比赛中,走势强劲紧贴"第欧根尼",最终屈居亚军,但它总能全力以赴,若此仗能克服排位劣势,在稍加运气下,可争得一席之位。 利安强马 在11月19日的赛事中,展现出悦目的跑资,以1个马位而惜败于"但丁先生",此仗持续佩戴眼罩出战,有望于末端发力冲刺,力争榜首。

内容均经谨慎处理,倘有错误,乃非资料提供者意愿,若究后果,恕不受理。